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Vážený pane řediteli, vážený pane děkane,   

 

dovolte mi, abych Vás seznámila s důvody, které mne vedou k tomu, že se hlásím do Vámi vypsaného 

absolventského programu.  

V současné době ukončuji studium všeobecného lékařství na 3. LF UK v Praze (dosavadní studijní 

průměr 1,3). Většinu klinických stáží jsem absolvovala na příslušných pracovištích této fakulty. 

V letním semestru 2017/18 jsem stážovala v rámci povinné praxe na 3. interní klinice FN Olomouc a 

ve školním roce 2018/19 na Porodnicko-gynekologické klinice FN Olomouc.  

Vedle toho jsem v zimním semestru školního roku 2018/2019 hospitovala na Oční a ORL klinice FN 

Olomouc, kde jsem se účastnila práce na ambulanci, operačních sálech, jakož i pohotovostních 

služeb, kde jsem příležitostně asistovala při urgentních operačních výkonech. Takto nabytých 

zkušeností si velmi cením, neboť mi umožnily blíže poznat vynikající odborné i vědecké klima ve Vámi 

řízených  institucích, a jsem ráda, že jsem byť i malým dílem mohla přispět k chystané publikaci, 

vycházející z pera autorů ORL kliniky (příloha 1). Navázala jsem tak na studentskou vědeckou činnost 

na 3.LF UK, týkající se infekční problematiky (příloha 2).  

Poté, co jsem se seznámila se všemi obory všeobecného lékařství, jsem si jako profesní prioritu 

stanovila oční lékařství, k čemuž velmi přispěla moje již zmíněná stáž na Oční klinice. Oftalmologii 

jsem zde poznala jako dynamicky se rozvíjející a perspektivní obor. Myslím, že právě půda FN 

Olomouc a její vědecké zázemí by mi poskytly výjimečnou možnost zapojit se do rozvoje tohoto 

oboru, v němž bych se chtěla věnovat retinální problematice. Domnívám se, že moje pečlivost, 

trpělivost a cit pro komunikaci s lidmi, mi umožní stát se v tomto oboru dobrou lékařkou a podílet se 

s pracovníky Kliniky na poskytování kvalitní péče, jakož i na výuce studentů zdejší fakulty.   

Jako alternativní obor uvažuji o rehabilitační a fyzikální medicíně na Oddělení rehabilitace, kde bych 

se chtěla uplatnit stejným způsobem. Její výuce nemohlo být z časových důvodů na 3. LF UK 

věnováno více prostoru. Avšak i při minimálních zkušenostech se mi tato medicínská disciplina jeví 

rovněž jako zajímavá a jsem přesvědčena, že i zde bych nalezla své uplatnění a seberealizaci. Věřím, 

že rozvoj oboru spolu s nárůstem počtu úrazů a civilizačních chorob pohybového aparátu, daným 

stárnutím populace, by mi poskytl velkou možnost profesního vyžití.    

V Olomouci dne 30.1. 2020 

S poděkováním,  

Berenika Součková 


